



Nepean Choir 40th Anniversary 40^e anniversaire du Nepean Choir

On behalf of members of Ottawa City Council, it is our distinct pleasure to extend congratulations to Denise Hawkins, Director, along with Sara-Lynn Hutchison, Accompanist, and the Members of the

Nepean Choir

in recognition of its 40th Anniversary serving the community.

Founded in 1975, Nepean Choir has distinguished itself as an established community-based choir, which promotes the development and appreciation of choral music through its numerous performances, including annual spring and Christmas concerts, benefit performances, in addition to benevolent concerts for incarcerated persons, interfaith services, and Canada Day.

The Choir also merits praise for the organization of performances while on tour abroad, most notably to England and Bermuda.

We offer our best wishes to the Nepean Choir members for a successful and rewarding 40th Anniversary season.

Dated March 1st 2015

Jim Watson
Mayor/Maire
City of Ottawa/Villed'Ottawa

Au nom des membres du Conseil municipal d'Ottawa, nous adressons nos plus sincères félicitations à Denise Hawkins, directrice, ainsi qu'à Sara-Lynn Hutchison, accompagnatrice, et aux membres du

Nepean Choir

à l'occasion du 40^e anniversaire de ce chœur au service de la collectivité.

Formé en 1975, le Nepean Choir se distingue comme un chœur communautaire établi, qui favorise le développement et l'appréciation de la musique chorale au moyen de ses nombreux spectacles, dont les concerts annuels du printemps et de Noël de même que les spectacles-bénéfices, en plus des concerts bénévoles donnés à l'intention des personnes incarcérées ou à l'occasion de services interreligieux et de la Fête du Canada.

Le chœur mérite également des éloges pour les spectacles qu'il a présentés dans le cadre de tournées à l'étranger, notamment en Angleterre et aux Bermudes.

Nous souhaitons aux membres du Nepean Choir que la saison du 40^e anniversaire soit à la fois fructueuse et enrichissante.

Fait le 1^{er} mars 2015

Jean Cloutier
City Councillor/Conseiller municipal
Quartier Alta Vista Ward